
 
Levähtämiseen tarkoitetut penkit kauppojen sisällä 
 
Vammaisneuvosto 19.05.2022 § 24  
  
  
 
 

 
Esittelijä Puheenjohtaja Jaakko Alamommo 

 
   

 
Päätös Asiasta keskusteltiin ja todettiin että osa penkeistä on jo tullut takaisin, 

mutta muutamaan paikkaan niitä toivottiin lisää. Päätettiin että sihteeri 
kysyy toimijoilta saataisiinko penkkejä sovittuihin paikkoihin lisää ja 
millaisella aikataululla se onnistuisi. 

 
 
Vammaisneuvosto 30.09.2022 § 31  
40/00.00.01/2022  
      
 
 
Valmistelu Risto Verronen 

 
Asiaa on käsitelty edellisessä kokouksessa. Sihteeri oli yhteydessä 
kauppoihin, mutta uusia penkkejä kauppojen sisälle ei vielä luvattu. 
 

Esittelijä Puheenjohtaja Jaakko Alamommo 
 

Päätösehdotus    
 

Päätös Päivitettiin tilanne ja toivotaan lisää levähdyspaikkoja kauppojen sisälle. 


